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 :וכחיםנ

 חברים:

  אש העירר -   מר יעקב פרץ

 סגן ומ"מ ראש העיר -   עו"ד מימון טולדנו

 חבר -   מר ציון אסולין

 חבר -   מר אריה נחום

 חבר -  מר סימון מושיאשווילי

 חבר  -   מר עופר מועלם

 חברה -   עו"ד עדנה שטרניק

 חבר -   מר עופר ברבי

 חברה -  ברגר-עו"ד עטרה מירב

 חבר - עו"ד אלי ניר

 חבר -   יהודההרצל מר 

 חבר -   מר אריה מיזלס

 עוזרת רה"ע -   גב' סימה הירשל

 סגל:

 מנכ"ל העיריה - בני חז מר

 היועצת המשפטית  -   עו"ד קרן רוזליס

 גזבר העיר -   מר רונן רוזנפלד

 מבקר העיריה -   מר אלישע שלם

 

 מס'  קרית אתאמן המניין ישיבת מועצת עיר 

 תשע"טכ' באדר ב ,  27.3.2019 ',ד ביום
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 על סדר היום:

 הצעה לסדר יום. .1

 תשובות לשאילתות. .2

 אישור החלטות ועדת כספים: .3

 שלב ג' לפי הפירוט:שינוי מקורות מימון תב"ר הצללה ושדרוג גני משחקים  3.1 

 נותר ללא שינוי.₪  7,000הסכום   

  

  ר לאישור"תב /הגדלההקטנה  ר מאושר"תב מימוןמקורות 

  2,000₪  ₪ 2,000 הפניםמשרד 

  ₪ 2,500 ₪ 2,500 ₪ 5,000 הלוואה

  ₪ 2,500 ₪ 2,500  קרנות הרשות

  ₪ 7,000 0 ₪ 7,000 סה"כ

 

  לפי הפירוט:₪  600,000ר תכנון בנין עיר בסכום פתיחת תב" 3.2 

 ₪.  600,000קרנות רשות  

 

 פ ר ו ט ו ק ו ל

 

 ערב טוב לכולם, אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר מן המניין.  ע:”י. פרץ, רה

 

 . הצעה לסדר יום1

על סדר היום הצעה לסדר יום של הילה שלם, והיא לא נמצאת כאן אבל  ע:”י. פרץ, רה

 בכל זאת אנחנו נעלה את ההצעה לסדר כמתבקש. 

אבקש להעלות הצעה לסדר בנושא קייטנות בחופשת הקיץ. תוך שיח עם  
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. לפיכך ביצענו סקר תושבי העיר חזרה שוב ושוב הבקשה לקיום קייטנות

צרפים את ילדיכם לקייטנה לו הייתה שבו נשאלו התושבים האם הייתם מ

ימים נוספים בתשלום  11, למשוך 15.8-נמשכת במהלך חודש אוגוסט, עד ה

 כפי שנהוג בערים האחרות. 

אחוז  92תושבים, מדגם בהחלט מייצג.  474להלן תוצאות הסקר. בסקר ענו  

 אחוז ענו שלא. 8-מהתושבים ענו שהיו רושמים את ילדיהם לקייטנה, ו

נים העולים מהשטח ומההיענות לסקר ניתן לראות ביקוש רב מהנתו 

לקייטנות גם בחודש אוגוסט כפי שקורה גם בערים השכנות לנו. לפיכך אנו 

מבקשים ממועצת העיר לדון בהצעה הזו על מנת לבקש מהמתנ"ס העירוני 

כולל.  15.8.19-, הקייטנות יתארכו עד לתאריך ה2019שכבר בשנה זו, 

 שלם.בכבוד רב הילה 

העירייה מספר פעמים בחנה את הנושא הזה לפתוח, להאריך את הקייטנות  

גם לחודש אוגוסט היות והקייטנות פעילות במבנה הציבור של העירייה ולא 

 ביערות כפי שהיה בעבר או במרכזים, בפארקים שונים למיניהם. 

לשלב סופי של שיפוצים אחרונים לקראת בחודש אוגוסט אנחנו נערכים  

יחת שנת הלימודים, זה חודש מאוד מאוד אינטנסיבי מבחינת פת

ההיערכות. גם בחודש אוגוסט כל עובדי המתנ"ס בלי יוצא מן הכלל, כל 

צוות ההנהלה שעובד מאוד מאוד קשה בחודש יולי בקייטנות וגם בחוגים 

, 15-עד ה 1.8-השוטפים של הפעילות של המתנ"ס יוצא גם הוא לחופשה מ

על כל  1.9לם להיערכות לקראת השנה החדשה, קרי חוזרים כו 15-ב

 החוגים וכל פתיחת שאר המערכות שעליהם ממונה המתנ"ס.

אבל יחד עם זאת תמיד בחנו את השאלה הזאת. היה קושי רב למצוא גם  

צוותים שאפשר לסמוך עליהם כדי להמשיך לנהל את הקייטנות, אבל בגלל 

, אני הייתי ממליץ ם בעניין הזההחשיבות הרבה של הנושא ואנחנו תמיד דני

בפני מועצת העיר להעביר את הנושא הזה לוועדת החינוך שתדון בעניין, 

תקרא לכל האחראים בהנהלת המתנ"ס לשמוע יותר, תבחן את הנושא, 
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 , להתעמק בעניין ולקבל החלטה. לבחון את זה מקרוב

 באוגוסט יש תמיד מיעוט נרשמים. צ. אסולין:

נכון, יש מיעוט רב מאוד של נרשמים. לא היה תמיד ביקוש, אבל למרות  ע:”י. פרץ, רה

זאת אני חושב שצריך לבחון את זה מחדש, יכול מאוד להיות שהתהליכים 

הם אחרת. למה לא? צריך לתת לוועדת החינוך לבחון את העניין, ללמוד 

את הנושא מקרוב, לקחת אנשי מקצוע, לשמוע את הנהלת המתנ"ס 

 אפשרי. ולראות אם זה

לכן אני מציע שהנושא הזה יעבור לוועדת החינוך. מי בעד? אני מודה  

  פה אחד הנושא עובר לוועדת החינוך.לכולם. 

 . תשובות לשאילתות2

שאילתא אחת של חבר המועצה יעקב סעיף הבא זה תשובות לשאילתות.  ע:”י. פרץ, רה

 התוכנית לגביו.ניר. אבקש לדעת למה בית הפועל נאטם ונסגר לשימוש ומה 

אז בית הפועל המבנה נרכש ע"י העירייה לאחר ששימש בעבר כבית  

ההסתדרות. עלות התאמת המבנה ושיפוצו גבוהה מאוד. העירייה פנתה 

למשרד ראש הממשלה לקבלת תקצוב ואנו ממתינים להודעת משרדי 

 כמבנה ציבור בכל מקרה. הממשלה הרלוונטיים בנושא. המבנה ישמש 

נייה סימול צהרוני תמ"ת. בעת בקשתי לעיון במידע נמסר לי שאילתא ש 

שהצהרונים ללא סימול. הסימול מקנה להורים יחידנים לקבל הנחה 

 בתשלום לצהרון. מדוע עד כה אף אחד לא דאג לזה? 

סימון תמ"ת רשת המתנ"סים הגישה פעמיים בעבר בקשה להכרה ממשרד  

שנת הלימודים הקרובה התמ"ת בצהרוני הרשת. הבקשות לא אושרו. ב

לכל ₪  300נוספת. יודגש כי תושבי העיר זוכים לסבסוד של תוגש בקשה 

 ילד מעיריית קרית אתא בצהרוני הגנים בעיר. תודה רבה.

 אישור החלטות ועדת כספים: .3

 שינוי מקורות מימון תב"ר הצללה ושדרוג גני משחקים שלב ג' לפי הפירוט: 3.1

 נותר ללא שינוי. אש"ח 7,000הסכום 



  
 04-8666313יגמי   מן המנייןישיבת מועצת עיר 

 27.3.2019מיום   

  

   4.12.18מיום   ת עיר חגיגיתישיבת מועצ

 

5 

 לאישור ר"תב הגדלההקטנה/ ר מאושר"תב ימוןממקורות 

 ח"אש 2,000  ח"אש 2,000 הפניםמשרד 

 ח"אש 2,500 ח"אש 2,500 ח"אש 000,5 הלוואה

 ח"אש 2,500 ח"אש 2,500  הרשותקרנות 

 ח"אש 7,000 0 ח"אש 7,000 כ"סה

 לפי הפירוט: ₪  00,0006פתיחת תב"ר תכנון בנין עיר בסכום  3.2

 . אש"ח 600,000קרנות רשות 

 ועדת כספים:אישור החלטות  3אנחנו עוברים לסעיף  ע:”י. פרץ, רה

שינוי מקורות מימון תב"ר הצללה ושדרוג גני משחקים שלב ג' לפי הפירוט.  

 מיליון, נותר ללא שינוי.  7הסכום הוא 

, 2,5הלוואה ₪. מיליון  5הלוואה של ₪. מיליון  2המקורות: משרד הפנים  

מיליון. הסך  2,5הלוואה וקרנות הרשות  2,5מיליון,  5סליחה. הסך הכול 

 ₪. מיליון  7הכול הוא 

אש"ח לפי הפירוט: קרנות  600ופתיחת תב"ר תכנון בנין עיר בסכום של  

ל כבישים ברחובות שונים אש"ח. מדובר בתכנונים שונים ש 600הרשות 

בעיר. מדובר בתכנונים של תב"ע נקודתיות כאלה ואחרות שהעיר צריכה 

מכל מיני תכנונים  לתכנן בכל מיני נקודות בתוך העיר ולכן זה תקציב פול

 שקשורים לבניין עיר. 

המשמעות של תכנון בנין עיר זה התב"עות, התוכניות שאנחנו צריכים  

זמניות כאלה ואחרות לאורך השנה. מישהו מבקש  לעשות בכל מיני נקודות

 . אני מודה לכולם. תודה רבה. הישיבה נעולה.פה אחדלהתייחס? מי בעד? 

 

 סוף הישיבה

 


